
Zápisnica č. 5/2007 
zo zasadnutia KR STU dňa 11. júna 2007 v Bratislave 

 
Prítomní: Vladimír Báleš, František Janíček, Ján Kalužný, Robert Redhammer, 

Maroš Finka, Oliver Moravčík, Ľudovít Molnár, Ján Vajda, Ján 
Šajbidor, Ľubomír Šooš, Alojz Kopáčik, Ľudovít Petránsky, Milan 
Žalman, Helena Žideková, Pavel Timár, Vladimír Kovár, Juraj 
Česelský 

 
Neprítomný:  Dušan Petráš 
 
Program: 
      Kontrola plnenia úloh 
1. Výročná správa o hospodárení STU za rok 2006 (kvestorka Žideková) 
2. Informácia o stave projektu Kampusové ústavy STU (pror. Janíček) 
3. Inštitucionálne hodnotenie STU – záverečná správa EUA (pror. Kalužný) 
4. Návrh započítavania pedagogických výkonov v rámci e-learningu (pror. Kalužný) 
5. Súčasný stav a plánované opatrenia na rok 2007 pre zlepšenie prístupu študentov 

k internetu na FCHPT STU (prodekan FCHPT STU Šajbidor) 
6. Rozličné 
 
Predložené materiály: 
 
1) Výročná správa o hospodárení STU za rok 2006 (kvestorka Žideková) 
2) Návrh započítavania pedagogických výkonov v rámci e-learningu (pror. Kalužný) 
3) Harmonogram výroby Preukazov pre študentov 1. ročníka (pror. Finka) 
 
Kontrola plnenia úloh 
 
Splnené úlohy:  2/2/2007, 4/4/2007 
 
Nesplnené úlohy: 2/4/2007 – plnenie úlohy predĺžené na október 2007 
 
Prorektor Redhammer navrhol stretnutie k projektom štrukturálnych fondov v piatok 
15.6.2007 za účasti dekanov fakúlt STU. Informoval o prioritách financovania výskumu zo 
štrukturálnych fondov EU, ktoré STU odoslala na MŠ SR. 
 
V súvislosti s čerpaním štrukturálnych fondov EU súčasti STU nemôžu zakladať združenia 
a vytvárať nové právne subjekty s majetkovým vkladom univerzity. Bez predchádzajúceho 
schválenia v AS STU a Správnej rade STU to nie je možné. Pror. Redhammer pripomenul 
potrebu pripraviť vnútorný predpis STU na túto tému. 
 
 
K bodu 1 Výročná správa o hospodárení STU za rok 2006  

(kvestorka Žideková) 
  
Kvestorka 
Žideková: 

Predložila písomný materiál a podrobne informovala o výsledkoch 
hospodárenia STU a jej súčastí v roku 2006. Celkový hospodársky výsledok 
je kladný, po odpočítaní zisku za predaj nehnuteľností činí cca 19 mil. Sk. 



Všetky súčasti STU hospodárili s kladným výsledkom okrem SjF STU. 
Odpisy sa stále účtujú na ťarchu rektorátu STU a preto sú hospodárske 
výsledky fakúlt trochu skreslené. Dotácia tvorí 70 až 80%. Najväčšie 
náklady sú osobné náklady – tvoria až 57%, takmer 9% tvoria náklady na 
energie. Upozornila na nutnosť zlepšenia v hospodárení na SjF, požiadala 
o vysvetlenie účtovania nákladov príspevku na stravu dôchodcom na SvF 
STU a na dodržiavanie ustanovení zákona o účtovníctve na viacerých 
fakultách. 

Rektor Báleš: - Uviedol oficiálne informácie z MŠ SR, podľa ktorých máme na STU 
najvyššie platy profesorov a docentov zo všetkých VŠ na Slovensku. 

- Navrhol spoločné rokovanie vedenia STU a vedenia SjF STU ohľadom 
problematiky hospodárenia na tejto fakulte. 

- Peniaze získané z predaja nehnuteľností vedenie STU plánuje investovať 
do výstavby nového internátu pre študentov STU. 

Predseda AS 
STU Žalman: 

Uviedol, že musia existovať nástroje na to, aby kvestor univerzity mal 
možnosť zistiť nedostatky v účtovníctve skôr, než na konci roku. Rektor 
STU uviedol, že na miestach tajomníkov fakúlt a vedúcich ekonomických 
útvarov musia byť kvalitní ľudia. Mali by sme mať na univerzite systém, 
ako pomôcť (aj ekonomicky) fakulte, ktorá sa dostane do depresie. 

Dekan FEI 
Vajda: 

Uviedol, že vysoké školstvo je finančne poddimenzované, účtovníctvo 
a metodika MŠ SR je zložitá, čo komplikuje riadenie fakulty. 

Dekan MtF 
Moravčík: 

V súčasnosti dekan nie je schopný získať aktuálnu informáciu o finančnom 
stave fakulty – maximálne tak s oneskorením 2 týždne, čo je veľa. Odpoveď 
rektora: riešením je implementácia ekonomického IS Sofia. Navrhol, že 
fakulta, ktorá má práve problémy, by sa mohli požičať prostriedky na 
preklenutie problémov, ktoré by potom univerzite vrátila. 

Dekan SjF 
Šooš: 

Uviedol, čo nové vedenie SjF STU robí a plánuje urobiť v oblasti 
hospodárenia s financiami na fakulte. 

Dekan FIIT 
Molnár: 

Problémy s rozpočtom a hospodárením sú prakticky každý rok, ale neurobili 
sme príslušné opatrenia, aby sme tomu zamedzili napriek tomu, že sme 
o nich hovorili napr. priestory. Rektor oponoval: FCHPT, FEI aj FA urobili 
mnohé opatrenia na udržanie svojho hospodárenia. 

 
Uznesenie KR STU č. 1/5/2007 
KR STU schvaľuje výročnú správu o hospodárení STU za rok 2006. 
 
Úloha KR STU č.1/5/2007 
Dekan SjF STU Šooš predloží rektorovi STU návrh opatrení, ktoré prijme vedenie SjF na 
zlepšenie hospodárenia fakulty predovšetkým v oblasti zvýšenia nedotačných príjmov 
a zníženia prevádzkových nákladov. 
Z: dekan SjF STU 
T: 25. 06. 2007 
 
Úloha KR STU č.2/5/2007 
Dekan SvF STU Kopáčik predloží rektorovi STU písomné vysvetlenie postupu účtovania 
nákladov na príspevok na stravu nezamestnancom – dôchodcom, nakoľko na účte 528, kde 
majú byť tieto náklady účtované, nie sú účtované žiadne náklady. Súčasne uvedie, či náklady 
na príspevok na stravovanie dôchodcov fakulty pripočítala k daňovému základu. 
Z: dekan SvF STU 
T: 25. 06. 2007 
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Úloha KR STU č.3/5/2007 
V súvislosti s nesprávne použitým kurzom na prepočet stavu finančných prostriedkov na 
devízových účtoch dekani fakúlt zabezpečia, aby sa na ekonomických útvaroch dôsledne 
dodržiavali všetky ustanovenia zákona o účtovníctve a metodický pokyn MŠ SR pre 
účtovníctvo. 
Z: dekani SvF, SjF, FCHPT a FA STU 
T: 25. 06. 2007 
 
 
K bodu 2 Informácia o stave projektu Kampusové ústavy STU 

 (pror. Janíček) 
  
Pror. Janíček: Uviedol, že podklady, ktoré dostal z fakúlt prišli neskoro, alebo vôbec nie 

a preto nemohol načas urobiť príslušnú analýzu. Požiadal dekanov 
o doplnenie týchto podkladov. 19.06.2007 bude na R STU stretnutie 
ohľadom kampusových ústavov so zastúpením nielen vedenia fakulty, ale aj 
dotknutých katedier alebo ústavov na fakultách. 

 
Stanovisko KR STU č. 1/5/2007 
KR STU berie na vedomie informáciu prorektora Janíčka o stave projektu kampusové ústavy 
STU a ukladá dekanom fakúlt doplniť požadované podklady z fakúlt. 
 
 
K bodu 3 Inštitucionálne hodnotenie STU – záverečná správa EUA  

(pror. Kalužný) 
  
Pror. Kalužný: Preklad záverečnej správy hodnotiteľov EUA je hotový. Správa bude 

odoslaná v anglickej aj slovenskej verzii na všetky fakulty STU a bude 
zverejnená aj na web stránke. 

Rektor Báleš: Opýtal sa dekanov, či si preštudovali túto správu a jej závery a aké sú ich 
postrehy. 

Dekan FIIT 
Molnár: 

Je dobrá atmosféra v KR STU a navrhuje dať do dlhodobého zámeru 
rozvoja STU niekoľko úloh vyplývajúcich aj z tejto správy za účelom 
zlepšenia činnosti vo viacerých smeroch na STU. 

Predseda AS 
STU Žalman: 

Uviedol, že na AS STU by mal byť schválený materiál vyplývajúci z tejto 
správy hodnotiteľov EUA. Na druhej strane, je ale potrebné vytvoriť aj 
podmienky pre vedenie STU a fakúlt, aby mohli plnenie týchto úloh účinne 
presadzovať. 

 
Stanovisko KR STU č. 2/5/2007 
Kolégium rektora STU berie na vedomie záverečnú správu EUA o inštitucionálnom 
hodnotení STU. 
 
K bodu 4 Návrh započítavania pedagogických výkonov v rámci e-

learningu (pror. Kalužný) 
  
Pror. Kalužný: Predložil písomný materiál k tomuto bodu rokovania a informoval o jeho 

obsahu. Univerzita by mala mať jednotný systém pri tvorbe a oceňovaní 
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autorov takýchto materiálov pre e-learning. Technické prostredie je 
prakticky hotové. 

Rektor Báleš: Rozhodol, aby materiál bol presunutý na nasledujúce rokovanie KR STU. 
 
 
K bodu 5 Súčasný stav a plánované opatrenia na rok 2007 pre zlepšenie 

prístupu študentov k internetu na FCHPT STU (prodekan 
FCHPT STU Šajbidor) 

  
Prodekan 
FCHPT STU 
Šajbidor: 

Informoval KR STU o stave prístupu študentov k internetu na FCHPT 
STU. Na fakulte je 9 ústavov, každý má aspoň 1 počítačovú učebňu. Okrem 
toho sú počítače vo vestibule fakulty a v knižnici, ktoré sú napojené na 
internet a v tomto roku sa ich počet výrazne zvýši. Počítajú, že v tomto 
roku bude celkom 142 miest pre prístup študentov na internet a považuje to 
za postačujúci počet. 

Juraj Česelský: Ako zástupca študentov STU v AS STU uviedol, že študenti na 
jednotlivých fakultách si robia vlastné hodnotenie úrovne prístupu 
k internetu a správu o tom predloží v októbri. 

 
Stanovisko KR STU č 3/5/2007 
KR STU berie na vedomie informáciu o stave prístupu študentov na internet na FCHPT STU. 
 
 
K bodu 6 Rozličné 
 
1) Rektor Báleš: 

- Predložil návrh na udelenie plakety STU prof. Konradovi Osterwaldovi rektorovi ETH 
Zurich.  

- Vedecká rada STU bude dňa 9.7.2007.  
 
Uznesenie KR STU č. 2/5/2007 
KR STU v Bratislave súhlasí s udelením plakety STU prof. Konradovi Osterwaldovi, 
rektorovi ETH Zurich. 
 
2) Prorektor Finka: 

- Oznámil, že od 1.7.2007 začne fungovať na STU elektronické verejné obstarávanie 
EVO. Je potrebné nominovať za každú fakultu 1 zodpovedného pracovníka, ktorý 
bude mať prístup. 

- Komentoval písomnú informáciu o harmonograme výroby Preukazov pre študentov 1. 
aj vyšších ročníkov. Budú zakúpené čítačky čipových kariet na vybavenie príslušných 
pracovísk. 

- Predložil nové zloženie Rady pre informačné a komunikačné technológie STU ako aj 
výboru pre informačnú bezpečnosť. 

- Informoval, že na STU prebehne štatistické zisťovanie o kariérnom postupe, ktoré 
bude robiť štatistický úrad SR pre OECD. 

 
3) Prorektor Kalužný: 

- Informoval o stave pripravenosti fakúlt STU na štúdium so získaním dvojitého 
diplomu. Zatiaľ uvažuje o tom len FCHPT STU – spoločné štúdium a dvojitý diplom 
plánuje s VŠCHT Praha. 
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- Promócie PhD sa budú konať dňa 25.6.2007 o 11:00 hodine. 
 
4) Prorektor Janíček: 

- Informoval o pripravovanom seminári o AIS, ktorý sa bude konať v dňoch 20.-
21.6.2007 v Gabčíkove. Upozornil, že z niektorých fakúlt je na seminár prihlásených 
veľmi málo ľudí a vyzval fakulty na nápravu tohto stavu. 

- Informoval, že od 1.6.2006 je v prevádzke hotel a reštaurácia Akademik 
v rekonštruovaných priestoroch na Mýtnej ulici v Bratislave. 

- Ďalej pokračuje spolupráca STU so spoločnosťou SE, a.s. ENEL. Dňa 14.6.2007 sa 
bude konať stretnutie riadiaceho výboru. 

 
5) Predseda AS STU Žalman: 

Informoval o programe nasledujúceho rokovania AS STU. 
 
6) Prorektor Redhammer: 

Požiadal dekanov, aby materiály na rokovanie vedeckej rady STU boli doručené na 
rektorát STU čo najskôr. Rektor Báleš požiadal do najbližšej VR STU pripraviť materiál 
ako vzor pre predkladanie návrhov na inaugurácie, ktorý bude jednotný pre celú STU. 

 
7) Dekan FIIT Molnár: 

Predložil Annual Report 2006 a Zborník Student research conference 2007 z FIIT. 
 
8) Dekan FA STU Petránsky: 

- Poďakoval vedeniu STU za podporu pre zlepšenie priestorov Ústavu dizajnu. 
- Informoval o rokovaniach prebiehajúcich v Bruseli ohľadom uznania diplomu 

absolventom FA STU v celej Európe. Proces pokračuje zatiaľ pozitívne. 
- Informoval o spolupráci SvF a FA STU, ktorá sa tiež dobre rozvíja. 

 
9) Dekan MtF STU Moravčík: 

Opýtal sa na to, či bola vydaná nejaká smernica  na STU o podpore externého štúdia na 
STU a aké budú pravidlá dotácie na budúci rok v tomto smere. 
Odpovedal rektor Báleš: Neplánuje v tomto smere vydávať žiadnu tvrdú smernicu na 
STU, budeme sa riadiť novelou zákona o VŠ, ktorá je v parlamente SR. 

 
10) Dekan SjF STU Šooš: 

Pozval členov KR STU na konferenciu Technika ochrany prostredia 2007. 
 
 
 
Zapísal: Ing. Pavel TIMÁR, CSc. 
 
 
Zápisnicu overili: 

prof. Ing. František JANÍČEK, PhD.,  prorektor STU 

 

prof. Dr. Ing. Oliver MORAVČÍK,  dekan MtF STU 

 

prof. Ing. Vladimír BÁLEŠ, DrSc., rektor STU 
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